
Riksföreningen JAGs årsmöte 10 maj 2025 

 

Inledning 

1. Mötet öppnas 
Magnus Andén och Cecilia Blanck hälsar alla välkomna. 
De säger att mötet nu har börjat. 

2. Dagordningen 
Dagordningen (planen för mötet) har redan skickats ut. 
Alla säger ja till att använda den. 

3. Kallelse till mötet 
Inbjudan till mötet skickades ut 30 dagar innan. 
Mötet godkänner detta. 

4. Val av mötesordförande 
Petra Pilawa väljs till ordförande för mötet. 
Hon leder mötet. 

5. Val av sekreterare 
Anna Strimbold väljs till sekreterare. 
Hon skriver ner vad som sägs på mötet. 

6. Fastställande av röstlängd 
En lista med alla som får rösta godkänns. 
Det är 51 personer som får rösta. 



7. Val av justerare och rösträknare 
Daniel Anér och Sandro Grip väljs. 
De ska räkna röster och kontrollera protokollet. 

 

 

 

Verksamhetsåret som gått 

8. Verksamhetsberättelse och ekonomi 
Cecilia Blanck berättar vad föreningen gjort under året. 
Katarina Holm berättar om ekonomin. 
Informationen finns på föreningens hemsida https://jag.se/opinion/arsmote/  

9. Revisionsberättelse 
Ordföranden läser upp revisionsberättelsen. 
Den finns också på hemsidan. 

10. Godkännande av redovisning 
Mötet säger ja till styrelsens redovisning. 

11. Vad händer med vinsten eller förlusten? 
Föreningen har gått med förlust: 57 154 kronor. 
Mötet säger ja till att spara den siffran till nästa år. 

12. Ansvarsfrihet 
Revisorn tycker att styrelsen gjort ett bra jobb. 
Mötet säger ja till att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 

https://jag.se/opinion/arsmote/


 

Val av styrelse och revisorer 

13. Val av styrelsens ordförande 
Magnus Andén väljs om som ordförande. 

14. Val av sex ledamöter 
De här personerna väljs om: 

• Kenny Brandt  
• Kristina Edvall  
• Richard Kostenius  
• Tim Sundberg  
• Anna Söderberg  
• Linus Ullbrand 

 

15. Förste vice ordförande 
Richard Kostenius väljs om. 

16. Andre vice ordförande 
Tim Sundberg väljs om. 

17. Två suppleanter 
Josefine Abrahamsson och Thomas Nilsson väljs om. 

18. Arvode till styrelsen 

• Styrelsen får 2 000 kronor per möte. 
• Det gäller både fysiska och digitala möten. 
• Det är samma som tidigare år. 

19. Val av revisor 
Revisionsbyrån PwC väljs igen. 
Deborah Harbrecht är ansvarig revisor. 

20. Val av valberedning 
Hanna Niku, Gina Jeles och Mirna Marjanovic väljs om 



Ekonomi och medlemskap 

21. Arvode till valberedningen 

• Varje person i valberedningen får 7 500 kronor per år. 
• Det är samma som tidigare år. 

22. Verksamhetsplan och budget 
Cecilia Blanck berättar om planen för 2025. 
Mötet får information om budgeten. 

 

 

23. Medlemsavgift 
Medlemsavgiften är 100 kronor per år. 
Mötet säger ja till att den ska vara oförändrad. 

 

Stadgar och avslutning 

24. Ändring av stadgar 
Styrelsen föreslår att sista dag för att lämna förslag flyttas från 15 januari till 15 februari. 
Mötet säger ja. 
Det här är första beslutet – det krävs ett till nästa år. 

Det fanns inga andra förslag från medlemmar. 

25. Övriga frågor 
Inga övriga frågor tas upp. 

26. Mötet avslutas 
Magnus Andén och Cecilia Blanck avslutar mötet. 
Protokollet skrivs under digitalt. 

 


